
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2017-10-03 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Stefan Jansson, Christina Engman, Jens 
Påhlman, Daniel Amneklev samt Kjell Widell 

 

- Mötet börjades med att kontrollera området och ta fram en lista på vad som ska göras 
på städdagen 15 oktober. Arbetsuppgifterna läggs även ut på rassla.se  

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 7 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2017-08-24 gicks igenom. 

- Vissa gemensamma lampor är trasiga i området, åtgärdas på städdagen. 

- Varmvattnets temperatur i området upplevs som ojämn i vissa fastigheter. 

- Beslut togs att ta in offert på att besikta krypgrunder (fukt) samt filma avloppsrören i 
och från fastigheterna. Stefan ombesörjer. Utfallet av denna besiktning diskuteras 
sedan vidare vid kommande möte. 

- Uppsatta farthinder upplevs ha en positiv effekt och beslut togs att sätta upp fler fart-
hinder våren 2018. 

- Frågan om normala ljudnivåer och ljud som anses onormala i området diskuterades. 

- Avstängningsventilerna i kommunens anläggning är nu åtgärdade. 

-  Ekonomirapport per den 2017-10-03: 

Tillgångar: Likvida medel 496 000 

Sparmedel 302 000 

Fodringar delägare  5 000 

Skulder: Inte inkomna (prognos) 60 000 

 

- Nästa möte: Den 5 december kl. 18.30. 

 

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


